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PROTOKÓŁ Nr III/10                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 30 grudnia 2010r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1520. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

2. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście. Lista 

obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.   

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 09 
grudnia 2010r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok.   
a)stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie,                                                                      

b)stanowisko Zarządu,                                                                                          

c) stanowiska Komisji,                                                                                           

d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego 

na rok 2011.                                                                                                                       

4. Wieloletnia prognoza finansowa Powiatu Goleniowskiego.                            

a) stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie,                            

b) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                              

c) stanowiska Komisji,                                                                                              

d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2011-2019.                                                

5. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                    

a) uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na 2011r.,                                 

b) udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. dotacji celowej dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie,                                  

c) zmieniająca uchwałę Nr XXXII/310/10 Rady Powiatu w Goleniowie               

z dnia 11 marca 2010r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Powiatowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,                       

d) ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok, które 
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nie wygasają z upływem 2010r.,                                                                     

e) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie,                                                                                   

f) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty i wyboru przewodniczącego Komisji,                                          

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i wyboru przewodniczącego Komisji,                                

h) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r.                                                                                                     

6.Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011.                      

7.Informacja nt. planów pracy pozostałych stałych Komisji Rady                 

8.Blok informacyjny:                                                                                                

- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                          

-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                           

9. Wolne wnioski.                                                                                             

10. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                            

11. Zamknięcie obrad. 

 
II. Przebieg posiedzenia.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia III 

sesji Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, Starostę oraz 

Wicestarostę i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę obecności 

stwierdził, iż na sali obrad jest 18 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                  

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

 

Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował wniesienie projektu uchwały                  

w pkt 5 ppkt d) w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2010 rok, które nie wygasają z upływem 2010r.,       

                                                                

Rada Powiatu powyższą zmianę porządku obrad przyjęła jednogłośnie –                  

w obecności 18 radnych. 

 

Następnie Starosta T. Stanisławski zaproponował wprowadzenie do pkt 5 

ppkt e) projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie,     

 

Rada Powiatu powyższą zmianę porządku obrad przyjęła jednogłośnie –                   

w obecności 18 radnych. 



3 
 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zaproponował 

wprowadzenie dwóch projektów uchwał przygotowanych z własnej 

inicjatywy, po tym jak radna Gizela Rybicka na posiedzeniu Komisji  

Rewizyjnej zgłosiła rezygnację z członkostwa w Komisji Spraw Społecznych               

i Oświaty, natomiast wyraziła chęć pracy w Komisji Budżetu i Infrastruktury. 

W związku z tym zaproponował wprowadzenie do pkt 5 ppkt f) projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty i wyboru przewodniczącego Komisji. 

 

Rada Powiatu powyższą zmianę porządku obrad przyjęła jednogłośnie –                  

w obecności 18 radnych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do pkt 5 ppkt 

g) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Budżetu i Infrastruktury i wyboru przewodniczącego 

Komisji.                                                                                                                             

W związku z wprowadzonymi zmianami do porządku obrad projekt uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok                          

i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2010r staje się pkt 5 ppkt h).                                   

 

Rada Powiatu powyższą zmianę porządku obrad przyjęła jednogłośnie –                  

w obecności 18 radnych. 

                                                                            

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z II sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 09 grudnia 2010r. był 

do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał czy są 

uwagi do powyższego protokołu.   

 

Radni uwag nie zgłosili. 

 

Protokół został przyjęty 17 głosami za, przy 1 wstrzymującym się,                           

w obecności 18 radnych.  

 

Ad.2.  

1. Radna Gizela Rybicka wniosła do Starosty o utrzymanie w stanie dobrym 

odcinka drogi do Marszewa od zjazdu z ul. Maszewskiej oraz na odcinku 

po obu stronach przejazdu kolejowego, który jest nie strzeżony. 

2. Radna Gizela Rybicka wniosła do Starosty o rozważenie możliwości 

wymiany nawierzchni drogi na przejściu dla pieszych, przy ul. 

Przestrzennej w Goleniowie z uwagi na fakt, iż ta nawierzchnia jest bardzo 

śliska po opadach deszczu i śniegu.     
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3. Radna Gizela Rybicka zwróciła się z zapytaniem do Starosty i Wicestarosty 

kto w powiecie sprawuje władzę:                                                                                                                 

1) w przypadku nieobecności tylko Starosty,                                                                                                                                                                                                                     

2) w przypadku nieobecności Starosty, Wicestarosty i Skarbnika. 

4. W związku z zatrudnieniem nowego naczelnika w wydziale WRIP                       

w Starostwie Radna Gizela Rybicka wniosła do Starosty o zapoznanie 

wszystkich radnych na następnej sesji z kompetencjami Pana naczelnika 

oraz kompetencjami wydziału z podziałem na poszczególne stanowiska                   

i osoby, które te funkcje tam sprawują.  

 5. Radny Piotr Kijko wniósł o przekazanie radnym numerów tel. osób 

odpowiedzialnych za zimowe utrzymanie poszczególnych odcinków dróg 

powiatowych. 

6. Radny Kazimierz Lembas wniósł o przedstawienie informacji wszystkim 

radnym z zimowego odśnieżania dróg powiatowych w okresie do 10 

stycznia w związku z dużą ilością kierowanych zarzutów, co do 

prawidłowego utrzymania dróg w okresie zimowym.   

7. Radny Czesław Siwek wniósł zapytanie, czy ustalone na poprzedniej sesji 

wynagrodzenie Starosty jest zgodne z obowiązującymi przepisami prawa. 

8. Radny Bogusław Grodź zaapelował o zwrócenie szczególnej uwagi na 

utrzymanie w dobrym stanie drogi na odcinku Osina do drogi krajowej nr 

6. W chwili obecnej na powierzchni tej drogi znajduje się duża zmarzlina               

i muldy, co w sposób ewidentny utrudnia jazdę i stwarza duże 

niebezpieczeństwo uczestników tej drogi.  

Ad.3. Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok wraz                        

z autopoprawką stanowi zał. nr 3 do protokołu.    

Ad.3.a. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił stanowisko Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie Uchwała Nr CXLIII/453/201 w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Goleniowskiego na 2011 rok. Uchwała ta stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Następnie Starosta przedstawił Uchwałę Nr 2/2010 Komisji Bezpieczeństwa            

i Porządku przy Staroście Goleniowskim z dnia 27 grudnia 2010r. w sprawie 

przyjęcia projektu budżetu powiatu na rok 2011 w zakresie zagrożeń 

porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na terenie powiatu. 

Uchwała ta stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Ad.3.b. W kolejnym punkcie posiedzenia Starosta przedstawił stanowisko 

Zarządu Powiatu w Goleniowie do projektu budżetu Powiatu Goleniowskiego 

na rok 2011., które stanowi zał. nr 6 do protokołu, a następnie Uchwałę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr CXLII/454/2010 w sprawie wydania 
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opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Powiatu Goleniowskiego 

w 2011 roku, która stanowi zał. nr 7 do protokołu.                                                          

Ad.3.c. Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

rok 2011.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

rok 2011 został przez obie Komisje zaopiniowany pozytywnie. Radny Lembas 

dodał, iż zadaniem obu Komisji budżet ten jest bardzo ambitny, zwłaszcza po 

stronie dochodów ale Komisje zauważają duże niebezpieczeństwo nie 

wykonania tych dochodów ponieważ w budżecie zostały zaplanowane 

wysokie przychody ze sprzedaży m.in. nieruchomości wraz z zabudowaniami 

po WPO-W w Mostach, internatu SOSW w Nowogardzie, Budynku Szkoły 

Muzycznej. W związku z tym Komisja Budżetu i Infrastruktury ujęła w swoim 

planie pracy na miesiąc czerwiec temat dot. przedstawienia przez Zarząd 

Powiatu informacji z realizacji przygotowania nieruchomości w 2011r. 

nieruchomości powiatu, bo gdyby nie udało się uzyskać tych kilku milionów 

złotych po stronie przychodów, to budżet powiatu po stronie wydatków byłby 

również zagrożony. 

Następnie radny K. Lembas wyraził swoje stanowisko stwierdzając, iż 

rzeczywiście budżet ten jest ambitny i chciałby, aby był on również realny, by 

dochody zaplanowane w budżecie zostały uzyskane, dlatego że od tego są 

uzależnione wydatki powiatu. Radny uważa, że wydatki na utrzymanie dróg 

są relatywnie niskie do potrzeb. Radny zwrócił się do Zarządu by ten 

rozważył możliwość podwyższenia tych wydatków, bo jeżeli radny dobrze 

rozumie to na drogach wykonuje się tylko te zadania, na które wystarcza na 

dzień dzisiejszy środków, dlatego stan dróg powiatowych jest jaki jest.                                                    

W dalszej części radny K. Lembas złożył wniosek do budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2011 rok, aby w dziale 60014 drogi publiczne zwiększyć 

wydatki o kwotę 150.000 zł jako dotacje dla trzech gmin na pokrycie kosztów 

bieżącego utrzymania ulic powiatowych w granicach miast, a więc z kwoty 

271.015, do kwoty 421.015 zł jednocześnie zmniejszyć rezerwę ogólną o te 

kwotę tj.  500.000 zł na 350.000 zł         

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zwróci się do radnego Lembasa                             

z pytaniem, czy nie byłoby bezpieczniej zwiększyć o mniejszą kwotę nie 

150.000 zł, a 80.000 zł by móc z gminami negocjować mniejszą kwotę. 
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Radny K. Lembas odpowiedział, że z wniosku samej gminy Nowogard wynika, 

że na utrzymanie ulic powiatowych brakuje ok. 150.000 zł.  

Radny K. Lembas złożył drugi wniosek do budżetu dotyczący wydatków na 

służbę zdrowia, a konkretnie na szpitale. Radny wniósł o to, aby wydatki na 

szpitale dot. wydatków na oba szpitale, które mieszczą się na terenie Powiatu 

Goleniowskiego bez wskazywania kwoty, ponieważ zadaniem Starostwa jest 

dbanie o stan służby zdrowia na terenie Powiatu Goleniowskiego i Szpital 

Rejonowy w Nowogardzie znajduje się także na terenie Powiatu 

Goleniowskiego, który wykonuje swoje zadania również dla mieszkańców 

powiatu. Radny dodał, iż powiat otrzymuje środki z wszystkich gmin, które 

leżą na terenie Powiatu Goleniowskiego i zasilają budżet powiatu i są 

wydawane na zadania powiatu, natomiast od kilku lat powiat nie 

partycypuje w jednostki, które te zadania wykonują, a pozostają we władaniu 

gmin. Zdaniem radnego w dobrym zwyczaju byłoby partycypowanie w te 

jednostki nie wskazując kwot, by taki zapis znalazł się w budżecie. Ponadto 

radny chciałby, aby Rada upoważniła Starostę do przeprowadzenia                         

z Burmistrzami konsultacji i zawarcia porozumień w zakresie pomocy na 

jaką powiat byłoby stać. Radny dodał, że jego zdaniem najlepszym 

rozwiązaniem byłoby, aby oba szpitale były szpitalami gminnymi, a powiat 

sprawowałby nadzór nad zadaniem jakim jest ochrona zdrowia i taka 

organizacji byłaby dobra dla obu szpitali, ponieważ gminy są dużo bardziej 

bogatsze od powiatu. 

Radny K. Lembas wniósł, by w dziale 85111 – ochrona zdrowia                              

w uzasadnieniu wydatków inwestycyjnych dopisać „i SPSR w Nowogardzie”.  

Radny Marcin Fedeńczak w imieniu klubu Platformy Obywatelskiej wniósł do 

Przewodniczącego Rady o ogłoszenie 10 min przerwy. 

Przerwa od godz.1335 do godz. 1345  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący przypomniał, iż radny K. Lembas złożył 

dwa wnioski do budżetu, które trzeba przegłosować.  

Radny K. Lembas wniósł do Rady Powiatu o zastosowanie głosowania 

jawnego imiennego zgodnie z art. 32 Statutu Powiatu Goleniowskiego. 

Radna Gizela Rybicka zaproponowała, aby głosowanie nad tymi wnioskami 

odbyło się w sposób tradycyjny.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku radnego                      

K. Lembasa głosowało 2 radnych, natomiast za wnioskiem radnej                           

G. Rybickiej głosowało 16 radnych, 2 wstrzymało się od głosowania.               
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Radny K. Lembas zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady gdyby 

wniosek Pani Rybickiej nie przeszedł to jakie Przewodniczący zarządziłby 

głosowanie?  

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc przyznał, iż nie powinien poddawać pod 

głosowanie wniosku radnej G. Rybickiej ponieważ głosowanie jawne wynika                

z przepisów.  

Przewodniczący Rady poprosił radnego K. Lembasa o przypomnienie treści  

dwóch wniosków, które radny złożył do budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

rok 2011.  

Radny K. Lembas odczytał jako pierwszy wniosek do budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2011 rok, aby w dziale 60014 drogi publiczne zwiększyć 

wydatki o kwotę 150.000 zł jako dotacje dla trzech gmin na pokrycie kosztów 

bieżącego utrzymania ulic powiatowych w granicach miast, a więc z kwoty 

271.015, do kwoty 421.015 zł jednocześnie zmniejszyć rezerwę ogólną o tę 

kwotę tj. 500.000 zł na 350.000 zł. 

Starosta Tomasz Stanisławski wniósł o odrzucenie tego wniosku po pierwsze 

dlatego, iż trwają rozmowy z burmistrzami Gminy Nowogard i Goleniów 

odnośnie utrzymania ulic powiatowych w obrębie miast tych gmin, które co 

do zasady nie powinny być powiatowymi. Zarząd Powiatu na rok 2011 

zaproponował waloryzację wydatków ponoszonych na utrzymanie tych ulic                

o 2,5%. Starosta dodał, iż wyjaśnienia wymaga pismo Burmistrza Nowogardu 

w kwestii kosztów utrzymania jednego kilometra ulicy, ponieważ nie ma 

informacji nt. dochodów z tyt. zajęcia pasa drogowego. Ponadto Starosta 

dodał, iż chciałby aby rezerwa pozostał nieruszona ponieważ nie wiadomo 

jeszcze jaką otrzyma powiat subwencję oświatową i jakie koszty na utrzaśnie 

dróg powiatowych poniesiemy do końca zimy. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku radnego                  

K. Lembasa głosowało 3 radnych, 12 radnych było przeciw i 3 wstrzymało się 

od głosowania.  

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnego K. Lembasa                           

o przypomnienie treści drugiego wniosku. 

Radny K. Lembas odczytał drugi wniosek do budżetu Powiatu 

Goleniowskiego, aby w dziale 85111 – ochrona zdrowia w uzasadnieniu 

wydatków inwestycyjnych dopisać „i SPSR w Nowogardzie”.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku radnego                  

K. Lembasa głosowało 5 radnych, 12 było przeciw i 1 radny wstrzymał się od 

głosowania.  
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Ad.3.d. W Wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały               

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2011, Rada 

głosowała 16 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 1 wstrzymującym się.  

UCHWAŁA NR III/10/10 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Ad.4. Projekt Wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na 

lata 2011-2019 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad.4.a. Starosta Tomasz Stanisławski odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej Nr CXLIII/455/2010 w sprawie wydania opinii                                

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2011-2019, która stanowi zał. nr 10 do 

protokołu.   

Ad.4.b. W kolejnym punkcie Starosta odczytał stanowisko Zarządu Powiatu 

w Goleniowie do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na 2011-2019, które stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad.4.c. Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2011-2019 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2011-2019 został przez Komisje pozytywnie 

zaopiniowany.  

Ad.4.d. W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały                    

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2011-2019, Rada głosowała jednogłośnie,                              

w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR III/11/10 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Ad.5.a. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc przedstawił projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na 

2011r., który stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na 2011r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR III/12/10 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  
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Ad.5.b. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. dotacji celowej dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, stanowiący 

zał. nr 15 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                 

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

poinformował, iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury 

pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. dotacji celowej dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR III/13/10 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Ad.5.c. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Nr XXXII/310/10 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 11 marca 

2010r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Powiatowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, który stanowi 

za. nr 17 do protokołu.     

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                 

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniający 

uchwałę Nr XXXII/310/10 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 11 marca 

2010r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Powiatowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR III/14/10 stanowi zał. nr 18 do protokołu.     

Ad.5.d. W kolejnym punkcie posiedzenia Starosta T. Stanisławski omówił 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu 

Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2010r. Projekt ten stanowi 

zał. nr 19 do protokołu.    
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Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                 

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają                

z upływem 2010r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR III/15/10 stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

Ad.5.e. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego 

w Goleniowie, stanowiący zał. nr 21 do protokołu.                                                      

Starosta poinformował, iż jako jedyna Gmina Maszewo jak do tej pory  nie 

zgłosiła swojego przedstawiciela do Rady Społecznej Szpitala, a Gmina Osina 

postanowiła w ogóle nie delegować swojego kandydata. Ponadto Starosta 

dodał, iż on sam będzie Przewodniczącym Rady Społecznej Szpitala, 

natomiast przedstawicielem Wojewody będzie Pan Sylwester Kinik, 

przedstawicielem Gminy Goleniów będzie Pani Edyta Guzikiewicz, Gminy 

Przybiernów Pan Medard Grodziski, Gminy Nowogard Pan Marcin Wolny, 

Gminy Stepnica Pan Ryszard Ławicki. Następnie Wicestarosta T. Kulinicz 

zaproponował, aby z ramienia Rady Powiatu przedstawicielami w Radzie 

Społecznej Szpitala byli: radny Leszek Soroczyński, Piotr Kijko i radna Anna 

Fedorczuk-Smolira. Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Rady 

Społecznej SPSP w Goleniowie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie    

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego 

w Goleniowie, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.   

UCHWAŁA NR III/16/10 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Ad.5.f. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odczytał pismo radnej Gizeli 

Rybickiej w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Spraw Społecznych                

i Oświaty, a chęcią pracy w Komisji Budżetu i Infrastruktury. Pismo to 

stanowi zał. nr 23 do protokołu. W związku z decyzja radnej Przewodniczący 

poinformował, iż zostały przygotowane stosowne dwa projekty uchwał Rady 

Powiatu, a następnie przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę                   

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

i wyboru przewodniczącego Komisji. Projekt niniejszej uchwały stanowi zał. 

nr 24 do protokołu.    
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych              

i Oświaty i wyboru przewodniczącego Komisji, Rada głosowała jednogłośnie, 

w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR III/17/10 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Ad.5.g. W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodniczący Rady W. Kaleczyc 

przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego Komisji Budżetu i Infrastruktury i wyboru 

przewodniczącego Komisji, który stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu                              

i Infrastruktury i wyboru przewodniczącego Komisji, Rada głosował 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁ NR III/18/10 stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Ad.5.h. Starosta omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r., który stanowi zał. nr 28 do 

protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                 

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁ NR III/19/10 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Wiceprzewodniczący rady Czesław Siwek zwrócił się do Przewodniczącego 

Rady z prośbą o ogłoszenie 10 min przerwy. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min przerwy. 

Przerw od godz. 1430 do godz. 1440. 

Ad.6. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas odczytał Plan 

Pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2011r. Plan ten stanowi zał. nr 30 do 
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protokołu. Następnie odczytał Radzie wnioski z Komisji Rewizyjnej dot. 

rozpatrywania skarg.   

Komisja wniosła do Starosty o przedstawienie szczegółowej informacji                          

o sposobie wykonania zaleceń Komisji wydanych przy skargach 

Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „GEODNOW” Sp. z o.o. w Nowogardzie 

uznanych za zasadne. 

Komisja wniosła do Starosty o zatrudnienie radcy prawnego na potrzeby 

Komisji Rewizyjnej, którego zadaniem będzie opiniowanie składanych skarg 

do Rady Powiatu.  

Radny Michał Bartoszewski nieobecny na sali obrad – stan Rady 17 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej głosowało 15 radnych, 2 wstrzymało się od głosowania, w 

obecności 17 radnych.  

Ad.7. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty odczytała Plan Pracy Komisji na I półrocze 2011r. 

Plan ten stanowi zał. nr 31 do protokołu.                                                                 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

odczytał Plan Pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury na I półrocze 2011r. 

Plan ten stanowi zał. nr 32 do protokołu.   

Ad.8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu                       

w Goleniowie – w okresie od 9 grudnia 2010r. do 22 grudnia 2010r. wraz ze 

sprawozdaniem Finansowym SPSP w Goleniowie za okres 01-10.2010r. 

stanowi zał. nr 33 do protokołu.   

Radny Cz. Siwek zapytał o zapis na str. 3 pkt II/ sprawy z zakresu geodezji                 

i gospodarki gruntami pkt 1 co było przyczyną pomyłki w decyzji Starosty 

Goleniowskiego? 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że pomyłki się zdarzają i oczywistą 

pomyłkę trzeba było sprostować.  

Radna j. Jarlaczyńska zapytała o co chodzi w pkt 3 na str. 1? 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że tu chodzi o porządkowanie 

pewnych kwestii przebiegu dróg, podziału nieruchomości oraz regulowaniem 

kwestii własności.   

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczenia majątkowego do dnia 02.01.201r. Następnie Przewodniczący 

odczytał pisma, które zostaną przekazane do zarządu powiatu w celu 

rozpatrzenia.                                                                                                                  
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- pismo Dyrektora ZSP w Goleniowie z dnia 13 grudnia 2010r. z prośbą                     

o przywrócenie w szkole etatu psychologa, które stanowi zał. nr 34 do 

protokołu, 

- pismo Wójta Gminy Stepnica z prośbą o zabezpieczenie w budżecie Powiatu 

2011r. środków na wykonanie wspólnych inwestycji dot. remontu dróg lub 

budowy nowych chodników w miejscowościach gminy Stepnica położonych 

przy drogach powiatowych, stanowiące zał. nr 35 do protokołu.                           

Na zakończenie Przewodniczący odczytał pismo Wojewody 

Zachodniopomorskiego w sprawie rozpatrzenia skarg Pana Marka Janiaka 

Prezesa Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „Geodnow” Sp. z o.o. w Nowogardzie 

przez Radę Powiatu w Goleniowie. Pismo to stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

Ad.9. Radny Michał Bartoszewski wniósł do Burmistrza Gminy Goleniów                                

o zweryfikowanie planów dot. budowy przeprawy przez rzekę Inę i wzięcie 

pod uwagę pomysłu sprzed 15 lat i przedłużenie drogi Kasprowicza                       

w kierunku kładki dla pieszych oraz wybudowanie obok tej kładki most, by w 

ten sposób odciążyć ruch na ulicy Andersa i Konstytucji 3 Maja oraz ułatwić 

mieszkańcom Oś. Helenów wyjazd w kierunku Szczecina, co w konsekwencji 

spowoduje rozładowanie ruchu w centrum Goleniowa, który na dzień 

dzisiejszy jest bardzo uciążliwy.        

Radny Czesław Siwek wniósł do Starosty o doraźne zatrudnienie fachowca 

do pomocy Komisji Rewizyjnej w kwestii rozpatrzenia skarg na PODGiK.   

Ad.10. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż zwyczajowo odpowiedzi na 

interpelacje udzieli na piśmie.  

Ad.11. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu W. Kaleczyc o godz. 1520 dokonał zamknięcia III sesji Rady Powiatu                              

w Goleniowie życząc radnym wszystkiego najlepszego w nadchodzącym 

Nowym Roku 2011.   

           Przewodniczący Rady Powiatu  

    Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołowała:                                                                                                                              

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 11 stycznia 2011r.  
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